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   Deltagere: Arne Kindler, Jutta Hørlyck, Jytte Zaar, Thomas Wærling, Peter Grovermann, 
Hanne Berthelsen, Nicolai Riber 

Afbud: Flemming Nielsen, Vonni Voer 

Mødeleder: Arne Kindler 

         Referent: Gitte Larsen 

Dagsorden: 

1. Godkendelsen af dagsorden – godkendt.  
Udvalgte punkter behandlet. Resten udskudt til mødet i august 

 
2. Referat af møde den 3. juni 2024 er godkendt 

 
3. Tilbagemelding fra Hannes tur til Frankrig 

Hannes var blevet fint modtaget af den danske og franske ambassade. Foredraget havde mange 
tilhørere og var blevet vel modtaget på konferencen. Brugerrådet så Hannes PowerPoint 
præsentation. En flot formidling af Aktivitetshuset, som Thomas havde hjulpet med at fremstille. 

 
4. Tilbagemelding fra Kommunens Jubilæumsfest den 22. juni og Aktivitetshusets åbne hus. 

Brugerrådet havde været godt repræsenteret på dagen. Trods det dårlige vejr, var der en del 
besøgende. 
Dagen havde fungeret godt også internt, idet en del forskellige aktiviteter på kryds og tværs var 
samlet og kunne få lejlighed til at se, hvad der foregår på andre hold. Flot præsentation af 
Rejseklubbens eventyr. 
Konklusion: det var en god ide at bidrage med åbent hus. 

 
5. Intromøde for nye brugere af huset 

Det halvårlige møde for nye brugere blev fastlagt til afholdelse den 02. september kl.13.-15. 
Gitte indtaster listen af nye brugere i Coventus, så der kan udsende en gruppemail i august. Thomas 
skriver invitationen og sender mailen ud. 

 
6. Procedurer for godkendelse af nyanskaffelser 

Brugerrådet anbefaler, at ønsker om nyanskaffelser kommer fra aktivitetslederne i fællesskab og 
efter samråd med deltagerne i deres aktiviteter – og ikke fra enkeltpersoner. 
Ansøgninger stilet til Vennerne er helt op til dem at håndtere og beslutte. 

 
7. Punkter til næste møde 

- Intromødet for nye brugere 02.09 
- jubilæumsfesten 
- Bank – bankkonti 
- Efterårets aktiviteter: opdatering af oversigten (ansvar?) 
- Opdatering af Coventus kaldender (ansvar?– Arne spørger) 
- Betaling til Vennerne – deadline, reminder 
- Ansøgning spejle til motionen 
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8. Mødet var kort (kl.11.30-12.00) og derefter var der frokost, hvor Brugerrådet kunne ønske 
hinanden en god sommerferie. 

 
Næste møder 
05. august kl.09.-11: Brugerrådsmøde – Mødeleder Jutta 
23. august kl. 09.30: møde med Ældrerådet, Ældresagen og Handicaprådet – Arne, Thomas, 
Jutta 
29. august kl.10.15: Besøg af lederne fra aktivitetshuset Hamlet i Helsingør. Arne koordinerer 
02. september k.l10-12: Brugerrådsmøde – Mødeleder Jytte 
02. september kl.13.-15 Intromøde for nye brugere af huset. Arne koordinerer planlægning 
10. september k.13.-15 -Kommunens Sundhedsdag  
07. oktober: kl.09-11: Brugerrådsmøde – Mødeleder Thomas 
04. november: kl.09-11: Brugerrådsmøde – Mødeleder Peter 
06. januar kl. 12: Nytårskur (evt. Brugerrådsmøde inden) – Mødeleder Vonni 

       03. februar: kl.09-11: Brugerrådsmøde – Mødeleder Arne 
       03. marts: kl.09-11: Brugerrådsmøde – Mødeleder Flemming 

 

• Væveren deadline og næste redaktører 
30. juli 2024 - Thomas 
31. Oktober 2924 – Thomas 
31. Januar 2025 - Vonni 
 

  
 


